
BRM.0012.2.24.2018           
           

 

Protokół nr 3/2018 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 17 grudnia 2018 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

ul. Prezydenta Franklina Roosevelta 36. 

 

Czas trwania posiedzenia 8.00 – 8.20. 
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Maria Stępniowska   –  Przewodnicząca Komisji 

2. Patryk Kaźmierczak  –  Członek Komisji 

3. Grzegorz Piński   –  Członek Komisji 
 

W posiedzeniu nie uczestniczył radny Tomasz Marcinkowski –  Członek Komisji 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Grażyna Filipiak - Skarbnik Miasta. 

2. Grzegorz Gąsiorek - Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia. 

3. Magdalena Kaiser - Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu. 

4. Urszula Marczewska - Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, 

Środowiska i Rolnictwa. 
 

 Listy obecności członków Komisji stanowią załącznik nr 1 do protokołu.   
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

Posiedzenie Komisji otworzyła  Pani Maria Stępniowska - Przewodnicząca Komisji, która 

zgodnie z listą obecności stwierdziła, że w obradach Komisji uczestniczy 3 radnych, co 

wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 
 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Proponuję, aby w punkcie 3 porządku obrad wpisać przyjęcie protokołu nr 1 i protokołu 

nr 2 z posiedzenia Komisji. Kto jest za przyjęciem porządku dziennego obrad ze zmianą? 
 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu nr 1 oraz protokołu nr 2 z posiedzenia Komisji. 

4. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

5.  Sprawy bieżące. 
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Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 1 oraz protokołu nr 2 z posiedzenia Komisji. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 1 z posiedzenia Komisji ? 
 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 2 z posiedzenia Komisji ? 
 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Ad 4. Sprawy wymagające opinii Komisji (projekty uchwał). 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta Inowrocławia na rok 2018.  

Projekt stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 

Proszę poprawić na str. 5 §0010 i wpisać kwotę 133 018,31zł., str. 6 wykreślamy cały 

rozdział 90017, 26 pkt 25 proszę wpisać kwotę 193 018,31. Str. 29 wykreślamy cały  pkt 

54. 
 

Pytań nie było. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały zmieniającej uchwałę             

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2018? 
 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2018-2031. 

Projekt stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 

Pytań nie było. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały zmieniającej uchwałę              

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2018-2031? 

 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę nr XL/471/2018 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 25 kwietnia 2018 r. w sprawie emisji obligacji, określenia zasad 

ich zbywania, nabywania i wykupu zmienionej uchwałą nr XLI/474/2018 Rady 

Miejskiej Inowrocławia z dnia 4 czerwca 2018 r. oraz uchwałą nr III/9/2018 Rady 

Miejskiej Inowrocławia z dnia 3 grudnia 2018 r.  
Projekt stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Pytań nie było. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały zmieniającej uchwałę 

nr XL/471/2018 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 25 kwietnia 2018 r. w sprawie 

emisji obligacji, określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu zmienionej uchwałą 

nr XLI/474/2018 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 4 czerwca 2018 r. oraz uchwałą 

nr III/9/2018 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 3 grudnia 2018 r. 
 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu niezrealizowanych kwot 

wydatków ujętych w budżecie Miasta Inowrocławia na rok 2018, które nie wygasają 

z upływem roku budżetowego oraz planu finansowego tych wydatków. 

Projekt stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Pytań nie było. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu 

niezrealizowanych kwot wydatków ujętych w budżecie Miasta Inowrocławia na rok 2018, 

które nie wygasają z upływem roku budżetowego oraz planu finansowego tych wydatków. 
 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia trybu 

udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych szkół, przedszkoli oraz osób 

prowadzących wychowanie przedszkolne w innych formach wpisanych do ewidencji 

prowadzonej przez Miasto Inowrocław oraz trybu kontroli prawidłowości ich 

pobrania i wykorzystania.  

Projekt stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
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Pytań nie było. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały zmieniającej uchwałę              

w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych szkół, 

przedszkoli oraz osób prowadzących wychowanie przedszkolne w innych formach 

wpisanych do ewidencji prowadzonej przez Miasto Inowrocław oraz trybu kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania pomocy w postaci świadczenia pieniężnego z pomocy 

społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności dla osób 

objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu" na lata 

2019-2023.  

Projekt stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
 

Pytań nie było. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie podwyższenia 

kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy w postaci świadczenia 

pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub 

żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole              

i w domu" na lata 2019-2023?   
 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków                 

w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem 

„Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023. 

Projekt stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Pytań nie było. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie określenia zasad 

zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego 
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w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem „Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023? 

 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska              

i Rolnictwa: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty, a także ustalenia stawki 

opłaty za pojemnik o określonej pojemności. 

Projekt stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  
 

Pytania i dyskusja. 
 

Patryk Kaźmierczak –  Członek Komisji: 

Im większa ilość domowników to średnia na jedną osobę w danym gospodarstwie jest 

mniejsza, dlatego nie zgadzam się ze zdaniem z uzasadnienia: „Wybór metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi uzależnionej od liczby mieszkańców 

zamieszkujących daną nieruchomość jest uzasadniony tym, że jest ona adekwatna do 

ilości wytwarzanych odpadów”. Mówię o tym na Komisji, aby nie mówić tego na sesji. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Zgadza się im więcej domowników tym więcej śmieci.  

 

Innych pytań nie było. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty,       

a także ustalenia stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności? 
 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska              

i Rolnictwa: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 

przez właścicieli nieruchomości. 

Projekt stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  
 

Pytań nie było. 
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Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały zmieniającego uchwałę              

w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości? 
 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad 5. Sprawy bieżące.  

 

Nie było. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie 

Komisji. 

 

Przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów 

 

Maria Stępniowska 
 

 

Protokółowała:  

Agnieszka Bardzińska 


